

樂道基督浸信會佈告

Logos Baptist Church Announcements

- (1) 歡迎參加本教會的聖誕崇拜。願耶穌基督的恩典與福氣降臨到每一位願意為耶穌打開心門的人身上。
Welcome everyone to our Christmas service. May the joy of Christ be with you all.
- (2) 12/22 週三晚祈禱會為教牧同工禱告。
12/22 Wednesday night prayer meeting focus is on pastor and staff.
- (3) 要計算作為 2021 年的奉獻，必須在 12/31 前將奉獻交回教會辦公室。若用郵遞，則以信封上的郵戳日期為準。
Offering to be counted for 2021 must be received by church office no later than 12/31/2021.
- (4) 所有 2021 年報銷表 (Reimbursement Form) 請務必在一月一日或之前遞交財務部處理。
Please submit all reimbursement forms for 2021 on or before 1/1/2022.
- (5) Linda Hui 的葬禮將於 12/29 下午 6:00 在 Lima & Campagna Mortuary, 1315 Hollenbeck Ave, Sunnyvale 舉行。葬禮時間為 12/30 上午 11:00 在天主教 Gate of Heaven 墳場舉行。
Funeral service for Linda Hui will be held 12/29 6:00pm at Lima & Campagna Mortuary, 1315 Hollenbeck Ave, Sunnyvale. Burial service is 11:00am 12/30 at Gate of Heaven Catholic Cemetery.
- (6) 11 月份行政會會議記錄已經電郵寄上。November Council meeting minutes has been emailed to you.

SHE + BROUGHT + FORTH + HER + FIRSTBORN + SON



Joint Worship - December 19, 2021

Greetings & Announcements Pastor David Ng

Lighting of the Advent Candles Lisanne Huber

Congregation Singing Abby Chung

Go tell it on the Mountain Hymn # 182

All Is Well Hymn # 204

What Child is This Hymn # 198

Special Music Michelle Kim & Sarah Kim

Scripture Reading Luke 1:67-80 Michelle Wong

Message "Singing for Joy at Christmas" Pastor David Ng

Reflection and Commitment Pastor David Ng

Joy to the World Hymn #181

Benediction Pastor Jae Kim

聖誕節聯合崇拜 二零二一年十二月十九日

歡迎, 報告 吳牧師

燃點將臨節蠟燭 Lisanne Huber

唱詩 Abby Chung

Go tell it on the Mountain #182

All Is Well #204

奇妙聖嬰 #198

Special Music Michelle Kim & Sarah Kim

讀經 路加福音 1:67-80 Michelle Wong

証道 「在聖誕節為歡欣歌唱」 吳牧師

反省回應 吳牧師

唱詩 普世歡騰 #181

祝福 Jae Kim 牧師